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1 Godkendelse af dagsorden 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
  

2 Velkommen til nye medlemmer og kort præsentationsrunde 
 
 

Orienteringer 
A Orientering om arbejdet i UDDU  

 
UDDU tog orienteringen til efterretning. 
  

B Orientering om status på udflytning af uddannelser 
 
Rektor indledte punktet med, at universiteternes sektorplan er sendt til ministeriet, og man 
forventer, at der inden alt for længe træffes en beslutning af aftalepartierne omkring sektorplanen. 

- RUC er i gang med at høre de forskellige interessenter (primært kommunerne) i regionen 
vedrørende samarbejdsmuligheder, der indgår som del af RUC’s samlede institutionsplan og 
det generelle arbejde med employability.  

- RUC har fået en udsat dato for dimensionering, så antallet af studiepladser reduceres over 
en længere periode. I den proces har Ministeriet været meget lydhør i forhold til at 
understøtte RUCs kandidatreform.  

Vicedirektøren for Uddannelse og Studerende svarede på spørgsmål:  
- Den uddannelsesspecifikke dimensionering og fordeling af pladser skal drøftes på UL med 

ULF d. 31. marts. Dernæst skal planen godkendes af styrelsen. Når den er godkendt, vil den 
blive delt med UDDU og med mulighed for at stille uddybende spørgsmål.  

  
C Orientering om status på kandidatuddannelsesreformen 



Thomas Grubach fra uddannelse og studerende fortalte, at reformen er i sidste stadie af 
implementering. Svar på spørgsmål hertil:  

- Der er flyttet fælles regeltekst fra studieordningerne til fællesreglerne for at simplificere 
studieordningerne. Et eksempel er, at teksten vedrørende mobilitetsvinduet er flyttet fra 
studieordningerne til fællesreglerne.  

- Det var en forventning i grundlaget for kandidatreformen, at ansøgningstallet de første to år 
efter reformen kunne falde, men ift. de nyeste ansøgningstal er der mest fokus på fortsat, at 
få øget overgangen fra RUC’s bacheloruddannelser til RUC’s kandidatuddannelser. 

- Det er ikke så mange kandidatstuderende, der har søgt om overflytning, som vi havde håbet 
på, men der er stadig mulighed for at overflytte, og sammen med institutterne er det en høj 
prioritet at få kommunikeret dette ud til undervisere og studerende. 

- Det blev understreget af medlemmerne, at kommunikationsdelen i forhold til de nye 
uddannelser bør prioriteres. 

- En studerende gjorde opmærksom på, at det kan være problematisk at der fra efteråret 
2022, ikke udbydes kurser og projektvejledning på 1. og 2. semester på de gamle 
uddannelser, da nogle studerende så ikke kan gennemføre deres uddannelse på ordinære 
vilkår. 
Der vil blive lagt informationer om dette ud på intranettet. 

               US følger op på: 

1. Kommunikationen til KA studerende sammen med institutterne vedr. de studerendes 
mulighed for overflytning inden juni  

2. En mulig intern problematik ift. overflytning af interne internationale studerende  
D Orientering om Genakkrediteringsprocessen 

Maiken Møller Pedersen fortalte, at der er udarbejdet en kort skriftlig status som videreformidles til 
UDDU. Opsummeret: 

- RUC har d. 8. marts indsendt omfattende dokumentationsmateriale til de tre audit trails 
udvalgt af akkrediteringsplanelet 

- I starten af maj kommer akkrediteringspanelet på deres andet besøg ved RUC, hvor de skal 
tale med studerende, VIP og ledelse med fokus på kvalitetsarbejdet i praksis 

- I september får RUC genakkrediteringsrapporten i høring  
- D. 24. november træffes akkrediteringsrådet deres afgørelse 

  

 
Drøftelser 
3 Nedsættelse af dagsordensgruppe 

 
Der blev udpeget følgende UDDU-medlemmer til dagsordensgruppen: 

- Helene Dyrhauge (VIP repræsentant) 
- Martin Harvøe Kristensen (Studenterrepræsentant) 
- Dorthe Johnson (TAP observatør) 

 
Derudover består dagsordensgruppen af: 

- Hanne Leth Andersen (Formand for UDDU) 
- Trine Sand (Vicedirektør for uddannelse og studerende) 
- Signe Berg Aabling-Thomsen (Sekretær for UDDU) 

  
4 Nedsættelse af arbejdsgruppe vedr. kommissorium 



 
Der blev udpeget følgende UDDU medlemmer til arbejdsgruppen: 
 

- Ib Tunby Gulbrandsen (VIP repræsentant) 
- Nazanin Bayrami (Studenterrepræsentant) 
- Morten Vest Hansen (TAP observatør) 

 
Derudover indgår følgende i arbejdsgruppen:  

- Signe Berg Aabling-Thomsen (Sekretær for UDDU) 
  

5 Eventuelt 
 
Ingen punkter herunder. 
 

 


